



Industry Canada
Legal Metrology Branch

Industrie Canada
Direction de la métrologie légale

Holland Avenue
Ottawa, Ontario
K1A 0C9

Avenue Holland
Ottawa (Ontario)
K1A 0C9

Telephone: (613) 952-3528

Téléphone: (613) 952-3528

Project: AP-VL-94-0004
Date: 1994-07-08

Deer Dispensing Inc.
1100 Midway Blvd., Unit 10
Mississauga, Ontario
L5T 1V8
Attn: Mr. Rick Read

Dear Mr. Read;

This is in response to your recent notification given in accordance with the Weights and Measures Regulations, Section 14, regarding devices approved under Notices of Approval S.WA-2130, S.WA-2157, AV-2213, AV-2219 and AV-2222. Your request to change the name of the applicant and manufacturer from Liquid Transfer Systems Inc. to Deer Dispensing Inc. has been acknowledged.

I am advised by the Head, of the Volume Metrology Laboratory that your notification is accepted as being included within the above-noted approvals. All recipients of the approval notice are being informed by copy of this letter.

Yours truly,

D.W. Morgan, Manager
Weights and Measures Laboratories

cc: Approvals Mailing List

Canada



Industry Canada

Industrie Canada

Legal Metrology Branch

Direction de la métrologie légale

Holland Avenue
Ottawa, Ontario
K1A 0G9

Avenue Holland
Ottawa (Ontario)
K1A 0G9

Telephone: (613) 952-3528

Téléphone: (613) 952-3528

Projet: AP-VL-94-0004
Date: 1994-07-08

Deer Dispensing Inc.
1100 Midway Blvd., Unit 10
Mississauga, Ontario
L5T 1V8
Att: M. Rick Read

Monsieur,

Nous accusons réception de l'avis de modification que vous nous avez envoyé récemment conformément à l'article 14 du Règlement sur les poids et mesures, au sujet des appareils approuvés en vertu des avis d'approbation S.WA-2130, S.WA-2157, AV-2213, AV-2219 and AV-2222. Votre demande visant à remplacer le nom du requérant et du fabricant Liquid Transfer Inc. par Deer Dispensing Inc. a été acceptée.

Après avoir étudié la modification proposée, le Chef du Laboratoire des analyses volumétriques (métrologie) me signale que cette modification est approuvée et intégrée aux avis susmentionnés. Tous ceux qui ont reçu l'avis d'approbation sont avisés de cette décision par une copie de la présente lettre.

Je vous prie d'agréer mes salutations distinguées.

D.W. Morgan, Gérant
Laboratoires des Poids et mesures

cc: Liste d'envoi des approbations